
 
 
 
  

       18-09-2024 
                                                                                                                     

 
Verslag Gewone Algemene Vergadering 18-09-2024 om 19u30 in Jonkhove te Aartrijke. 
 
Controle aanwezigheden en volmachten: 
 
Aanwezig (58): 
W-0091 Decospan Volley Team Menen – W-0116 Hermes Rekkenshop Oostende – W-0198 Balti 
Kortrijk – W-0239 VKt Torhout – W-0254 Volleyteam Brugge – W-0354 Jumpers Middelkerke – 
W-0364 Rembert Torhout Heren – W-0370 Olva Brugge – W-0383 Roepovo Poperinge –W-0468 
VT Marke-Webis Wevelgem – W-0482 DV Hernieuwenburg Wielsbeke - W-0534 Knack 
Roeselare – W-0554 VBC Doskom Moorslede – W-0588 Volley Oudenburg-Gistel – W-0597 VBC 
Sint-Jorisl – W-0673 Damesvolley Waregem – W-0687 DVM Moorsele – W-0692 Ooivo Ooigem 
– W-0745 Volley De Haan – W-0777 Ruvo Ruddervoorde – W-0818 Darta Bevo Roeselare – W-
0830 Davoz Zwevegem -  W-0834 Elckerlyc Zwevezele –W-0924 Bidavo Bissegem – W-0929 VC 
Wivo Wingene vzw – W-0930 Soncotra Poperinge – W-1032 VT Gullegem – W-1041 Bavo 
Bavikhove – W-1058 VC Apollo Koekelare – W-1125 Volley Bredene – W-1132 VBC Gaverhal 
Deerlijk – W-1140 Floralux Dynamivo Dadizele – W-1157 Mardavo Marke – W-1174 VC Jong 
Kuurne – W-1220 AVC Harelbeke – W-1298 VC Pervol Ruiselede vzw – W-1311 VC Packo 
Zedelgem – W-1430 VT Diksmuide – W-1470 KA.VO Sint-Eloois-Winkel – W-1510 Gidas Gits – 
W-1529 Kerdavo Avelgem – W-1530 Davo Wevelgem – W-1568 Volley Team Damme – W-1670 
vzw Volley Venus Oostkamp –W-1843 Divo Ingelmunster – W-1881 Sportiva Langemark – W-
1928 Beveren-Leie – W-1994 VT Merlo Lendelede –W-2028 Smashing Club Ingelmunster – W-
2041 Alfa SolutionsTievolley Tielt – W-2077 Mehoni Zuienkerke – W-2093 Mevo Ledegem –  W-
2147 Izegems Volley Team – W-2223 Slovo Volley Brugge – W-2230 VC Dentergem – W-2234 VT 
Lichtervelde – W-2279 Vosta Staden. 
 
Gewettigd afwezig (1): W-1135 VBC Katjes Ieper. 
 
Afwezig (5): W-0416 Beobank Citivo Gits – W-0499 Evoco Comines – W-0907 Sarrako Kortemark 
– W-1780 Davolo Loppem – W-2017 Volley Heuvelland. 
 
De reglementaire boete zal worden toegepast. 
 



1. Openingswoord door de voorzitter. 
 
Beste volleybalvrienden, 
Ik heet jullie allen welkom op onze Gewone Algemene Vergadering die we voor het eerst 
volgens onze aangepaste statuten in september organiseren. 
Volgende mensen hebben zich verontschuldigd voor de vergadering van deze avond:  
Yves Chanterie (werk), Xavier Penninck (ziekte) en Norbert Verlinde die wat later zal zijn (deze 
namiddag geland na reis). Tevens verwelkomen we onze Ere-VZ van VWV Johan Van Riet. 
Ook een welgemeend woord van dank voor al mijn collega medebestuurders en hun 
commissieleden voor hun grote inzet in alle diverse geledingen van ons provinciaal volleybal, en 
ook voor onze dames die ons ook deze avond weer een handje helpen om iedereen van een 
drankje te voorzien. 
Mag ik voor hen allemaal een warm applaus vragen aub. 
De voorbije maanden dienden we terug afscheid te nemen van enkele gewaardeerde 
medewerkers, laat ons een moment van stilte in acht nemen aub. 
Dank U. 
 
Voor ik het woord aan onze secretaris Stijn Libbrecht geef voor het verdere verloop van deze 
vergadering wil ik jullie nog kort even de toestand in Volley Vlaanderen toelichten. Het nieuwe 
BO is intussen een zestal maanden aan de slag en heeft samen met de nieuwe AD hard gewerkt 
om de ingezette weg naar verandering verder uit te werken en begint stilaan ook zicht te krijgen 
op de financiële handel en wandel binnen VV, zo is de analytische boekhouding zo goed als 
volledig ingevoerd en kan er eindelijk werk gemaakt worden van een correcte aftoetsing van 
hoe de stand van de financiële zaken zijn t.o.v. van het goedgekeurde budget.  
Hieruit blijkt dat er nog steeds een acuut liquiditeitsprobleem is. Na 7 maanden is het wel zo dat 
er minder uitgaven zijn gebeurd dan wat er in de begroting was voorzien tegen eind juli, wat op 
zich binnen de begroting zeker een goede ommekeer is, maar zeker geen garantie is dat we op 
het einde van het jaar het vooropgezette resultaat zullen halen, hiervoor zijn er nog te veel 
loshangende zaken van tijdens het EK die een grote invloed kunnen hebben op het uiteindelijke 
eindresultaat. 
Deze financiële informatie werd zeer recentelijk nog aan de leden van de AV VV tijdens een 
bijzondere AV te Kortrijk toegelicht. Eveneens werd aan de leden van de AV VV een eerst 
overzicht geschetst van de nieuwe invulling van het beleidsplan 2025-2028 die zeer binnenkort 
bij Sport Vlaanderen moet worden ingediend. De invulling van het beleidsplan is op vandaag 
klaar en men is nu volop bezig om aan alle beleidsfocussen een realistische begroting te 
koppelen. In functie van dit resultaat zullen er dan gerichte stappen genomen worden om de 
financiële toestand van de federatie terug op een aanvaardbaar niveau te krijgen.  
Ook wens ik jullie nog mee te geven dat de overgangsperiode i.v.m. met mijn mandaten als 
bestuurder VV en VZ VWV in maart volgend jaar ten einde loopt en ik mijn mandaat als VZ VWV 
ten laatste tegen de volgende AV zal neerleggen om verder als bestuurder VV in het BO VV te 
zetelen en alzo toe te zien dat de belangen van onze clubs binnen het Vlaamse en Nationale 
volleybal landschap op een correcte manier worden verdedigd.  
De nodige stappen voor deze overgang naar een nieuwe VZ zullen begin volgend jaar worden 
genomen en wij houden jullie hiervan zeker op de hoogte. 
 
Voor ik het woord aan Stijn geef die de vergadering verder zal leiden ook nog even meegeven 
dat er na het versturen van de definitieve agenda nog enkele vragen zijn binnen gekomen die 
we straks tijdens de vraagstelling zullen behandelen. Stijn, het is aan U. 



2. Goedkeuring jaarverslagen 
 
Alle jaarverslagen werden vooraf aan alle clubs per mail bezorgd, aan zowel de Voorzitter als de 
Secretaris. 
 

- Jaarverslag Commissie Beach 
- Jaarverslag Commissie JST 
- Jaarverslag Commissie POC 
- Jaarverslag Commissie PSC 

 
Goedkeuring 
 

Goedkeuring: voor:   58   
tegen:    0   
onthouding:   0  

 
3. Verkiezing: 

 
3.1. Verkiezing Voorzitter Provinciale Scheidsrechterscommissie Volley West-

Vlaanderen: 
 

Kandidaat: PHILIPPE VANGHELUWE 
W-1032 VT GULLEGEM 
Philippe Vangheluwe, W-1032 VT Gullegem 

 
Stemopnemers Hans De Pauw (W-0777 Ruvo Ruddervoorde) en Berlinda Desmet 
(W-2279 Vosta Staden) 

  
Goedkeuring: voor:   58   

tegen:     0   
onthouding:    0 
ongeldig:    0 

 
4. Interpellaties en schriftelijke voorstellen uitgaande van de clubs: geen 
 
5. Schriftelijke voorstellen uitgaande van het BestuursOrgaan: geen 

 
6. Informatie van de verschillende commissies: 

6.1. Commissie Statuten en Reglementen: 
 De wijzigingen in het competitiereglement  
 Inschrijving homologatie seizoen 2025-2026 

 
6.2. Scheidsrechterscommissie: 

 Opleiding VolleySpike  
o Woensdag 25 september 19u30 (aanmelden vanaf 19u) in zaal 

Jonkhove te Aartrijke  
o Inschrijven verplicht tegen 23 september 
o Meenemen tablet 



 Fiche VolleySpike omtrent kaarten: 
 

 
 
 

6.3. Commissie Jeugd, Selectie en Techniek: 
 

 Volley Tour: 
o Het reglement Volleytoer is het deel A uit van het competitiereglement 

jeugd 2024-2025 
o Terug te vinden op de website van Volley West-Vlaanderen onder de 

rubriek “Reglementen” 
o In acht te nemen voorname punten: 

- Er is een ploeg A en een ploeg B van 2 of meer spelers of speelsters 
- Eens ingeschreven op het wedstrijdblad mag er niet meer van 

ploeg gewisseld worden 
- Basisopstelling: naast elkaar, zijn beide voorspelers, rechtse speler 

is de opslaggever en staat tijdens de receptie rechts van zijn 
medespeler 

o Papieren wedstrijdblad, te downloaden van de website van Volley 
West-Vlaanderen 

o Op de website zijn er filmpjes terug te vinden van de wedstrijdvormen 
o 2de fase vanaf nieuwjaar, inschrijven vanaf 01 november t.e.m. 20 

november 



 Aantal deelnemers (competitie vs. beker). 
o COMPETITIE: 

- Maximaal 12 spe(e)l(st)ers met inbegrip van de (eventuele) libero’s 
- Uitzondering U13: maximaal 10 spe(e)l(st)ers. 
- Uitzondering U11: maximaal 8 spe(e)l(st)ers. 

o BEKER: 
- Wedstrijden worden gespeeld volgens de Internationale 

spelregels, maximum 14 spe(e)l(st)ers met inbegrip van de 
eventuele libero’s. 

o VJCL: 
- U15/17/19 – 14 spe(e)l(st)ers met inbegrip van de (eventuele) 

libero’s. 
- U13: maximaal 10 spe(e)l(st)ers 
- U11: maximaal 8 spe(e)l(st)ers 

 
6.4. Provinciale ontmoetingscommissie: 

 
 Aanpak kaarten 

o Gele kaart: 0 punten 
o Rode kaart: 2 punten 
o Uitwijzing: 3 punten 
o Uitsluiting: doorverwijzing naar bondsparket 

 Bekertrekking op 26 of 27 december 
 

6.5. Beachcommissie: 
 

 Trainingen: 
o Starttraining in Kortrijk met Dries Koekelkoren 
o Open trainingen in mei op woe of zat in Kortrijk, Zedelgem en 

Waregem (130 jongeren) 
o Clubtrainingen in Ieper, Tielt, Deerlijk en Beveren Leie 
o Wekelijkse beachtrainingen in Waregem (55), Torhout (150) en Tielt 
o Interesse voor trainingen of trainers… laat het ons weten!! 

 Tornooien: 
o Ieper, Kortrijk, Beveren Leie en Waregem 
o Torhout 4 + 1 
o Kust : Middelkerke, Heist, Blankenberge en Nieuwpoort 

 
 
 
 
 
 
 
 



7. Vraagstelling:  
 
Lode Naeyaert (W-0777 Ruvo Ruddervoorde) 
Bij de problematiek over het scheidsrechterstekort en het aantreden van de 
thuisscheidsrechters bij de jeugdploegen en beloften doet Lode Naeyaert een oproep tot 
bestuurders en coaches maar vooral ook naar de supporters en ouders om meer respect te 
betonen voor die thuisscheidsrechter en een misschien wel foute beslissing te aanvaarden 
zonder te rappe negatieve reacties. Het is niet gemakkelijk om eigen scheidsrechters te vinden.  
Vanuit de zaal klinkt het voorstel om via een aanplakbrief in de zaal opgehangen of uitgedeeld 
strooibiljet om meer respect te vragen. 
Hans Depauw stelt later de vraag of een thuisscheidsrechter noodzakelijk aangesloten moet zijn 
bij Volley Vlaanderen. Volgens voorzitter Peter Van Speybroeck is dat alleen al aangeraden 
omdat een aangesloten lid meteen verzekerd is bij een eventueel ongeval. Verplicht aansluiten 
dus.  
 
Xavier Beyaert (W-0370 Olva Brugge) 
Vraag of het niet mogelijk is dat het homologatienummer van de zaal – speelveld – automatisch 
kan ingevoerd worden in Volleyspike. 
Dat blijkt momenteel niet mogelijk. Voorzitter Peter Van Speybroeck repliceert overigens met te 
stellen dat er rond Volleyspike enige discussie gevoerd wordt. Er werd een overeenkomst voor 
het gebruik ervan dit seizoen met een optie voor nog een bijkomend seizoen bereikt. De vraag 
wordt meegenomen om dat eventueel mogelijk te maken. 
 
Wim Beuselinck (W-1311 Packo Zedelgem)  
Interpellant vraagt of het niet mogelijk is om de op papier geprinte homologatieformulieren ten 
behoeve van de scheidsrechter te laten vallen en die digitaal te tonen op smartphone of tablet. 
Volgens voorzitter Philippe Vangheluwe is die voorstelling te klein om duidelijk te zijn. 
Verplichting papieren voorstelling blijft. 
Wim vraagt ook naar de mogelijkheid vanuit Volley Vlaanderen om de gegevens van de spelers 
in de ledenadministratie te synchroniseren met de clubadministratie van TWIZZIT. Voor heel 
wat jeugdspelers zijn die persoonlijke data zoals adres en telefoon in de clubadministratie niet 
meer juist. 
Volgens voorzitter Peter Vanspeybroeck kan dat zomaar niet door de wetgeving omtrent de 
GDPR. Hij vraagt ook of de clubs wat voorzitter, secretaris en penningmeester betreft willen 
nazien of die data nog juist zijn en eventueel laten aanpassen bij Volley Vlaanderen. 
 
Yvan Bergez (W-1298 Pervol Ruiselede) 
Interpellant vraagt of het niet mogelijk is de scheidsrechters te verplichten zich digitaal te laten 
vergoeden en niet meer cash uit te betalen. 
Voorzitter Philippe Vangheluwe stelt dat de commissie dit niet kan opleggen en dat beide 
betalingsmogelijkheden moeten blijven bestaan. Het is misschien wel mogelijk om die 
scheidsrechter te vragen of er digitaal kan betaald worden via antwoord op 
betalingsaanmaning.  
 
 
 
 
 



Dirk Segers (W-1157 Mardavo Marke) 
Interpellant vraag of het niet mogelijk is om de bekercompetitie later op te starten. Nu worden 
er al in augustus voorronden gehouden bij de damesbeker en dat is te vroeg volgens 
interpellant. Teveel ploegen zijn nog onvolledig en amper met trainen begonnen. 
Dat komt volgens competitieleider Eddy Degrave door het groot aantal inschrijvingen en het feit 
dat de bekerfinales een met het paasweekend onlosmakelijk volleyevent uitmaken. 
Vanuit de zaal (Wim Declercq – Marke/Webis) klinkt het voorstel om een eerste ronde te 
organiseren in tornooiverband wat een tijdsbesparing kan inhouden.  
Voorzitter Degrave zal het voorstel in overweging nemen en aan zijn commissie voorleggen. 
 
8. Slotwoord door voorzitter:  
 
Vooraleer af te sluiten wil ik iedereen nog vragen om de enveloppe met de stemkaarten terug 
af te willen geven. 
Bedankt voor jullie aandacht, en jullie inzet binnen jullie clubs, en voor diegenen die dat willen 
kunnen we samen nog even aan de bar nakaarten, in ieder geval wens ik iedereen een 
behouden thuiskomst. 
Bedankt en nog een goede avond allemaal. 
 
Opmerking over dit proces-verbaal moeten binnen de 4 kalenderdagen na het verschijnen 
SCHRIFTELIJK overgemaakt worden aan de secretaris. 

 
 
 
 

Peter Van Speybroeck    Stijn Libbrecht 
Voorzitter      Expert Secretaris 


